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Agintaldiaren balorazioan, Beheko eta 
Sagasti auzoetako proiektuak nagusi

AINTZANE IRIZAR

BI urte bete ditu oralngo 
agintaidlak, eta balorazloa 
egiteko ordua heidu da.
Hórrela, EAJ>EA eta Gertu Gae 
alderdleti iritzlak jaso ditugu. 
Prolektu eta egltasmo asko 
Izan dira, eta guk horietako 
garrantzitsuenen galneko 
balorazloak jaso ditugu.

H orrenbeste polem ika sortu  
duten hirigintzako proiektuak, 
Gertu Gae plataformaren egoe- 
ra, Udàlaren kudeaketa, Hau- 
rreskola... Gai ugari izan ditu
gu hizpide bi ordezkariekin: 
Juan Antonio Iturbe (Gertu Gae) 
eta Jose Angel Zabalo (EAJ-EA). 
PSE-EEko Elvira Kortajarena 
zinegotziarekin berba egitea guz- 
tiz ezinezkoa gertatu zaigu, Pari- 
sen dagoelako. Hórrela, Paco 
Morcillo alderdikidearekin ber
ba egin dugu.

EAJ-EA, GUSTURA EGINDAKO UNAREKIN
Jose Angel Zabalo alkateak bi 
urteotan egin dituzten hainbat 
prolektu azpimarratu dizkigu: 
“H a u rre sk o la ren  p ro iek tu a  
garrantzitsua izan da, nahiz eta, 
oraingoz, ez duen izan espero 
genuen erantzuna”. Bestetik, azpi
m arratu du arratsaldetako auto
bus zerbitzuak izan duen arra- 
kasta: “Jarraipen zehatza egiten 
diogu zerbitzu horri eta emai- 
tzak oso positiboak dira”.

Txatxilipurdik gazteen gai- 
nean egin zuen azterketa ere aipa- 
tu  digu: “Asko lagundu zigún 
azterketa hark, eta gaur egun, gaz- 
tetxokoaren funtzionaraendua- 
rekin oso pozik gaude; gaztetxe- 
aren kontuarekin ere adostasu- 
nera heldu gara, nahiz eta gero 
eurek hainbat arazo izan dituz
ten”, azaldu digu.

Errekaren proiektua aurre- 
ra  ateratzea ere oso positibotzat 
jotzen du, horrenbestè urtean 
irtenb iderik  eman ezinda ibili 
eta gero.

A gintaldi honetan, baina, 
zeresan handiena eman duena 
izan da Udalak aurkeztu duen 
proiektu sorta. Horren gainean, 
zera esan digu Zabalok: “Hasie- 
rako proiektuak egokitzen joan 
gara, eta azkenean, aldaketa

Zeresan ugari sortu dute Udalaren proiektuek, eta guztiek izan dute gai hori hizpide.

dezenteak egin dizkiegu. Ikusi 
dugu denen iritzlak, kezkak, ale- 
gazioak eta slnadurak kontuan 
hartu  beharrekoak direla, eta 
azkenean, saiatu gara denok kon
forme geratzeko moduko proiek
tu  sorta egiten”. Honekin, aipa- 
tzekoa da, azkeneko proiektuon 
arabera, Beheko Auzoan 20 etxe
bizitza (Udalak lagundutakoak), 
beheko solairuan kultura eta kirol 
jardueretarako lokalak eta S bas
ti auzoan aurrez ikusten zuten bai
no eraikin txikiagoa egingo dute- 
la Kultura-Gizarte Etxearendako.

Plataformaren egoeraren gai
nean galdetuta, berriz, honako 
hausnarketa egiten du alkateak:

“Hau da guk erabakitzen ez dugun 
gai bat, baina, geuk sufritzen 
duguna, are gehiago, udal txi- 
kietan. Dena dela, plataformako 
kideek batzordetan lanean dihar- 
dute eta horrek poztu egiten gai- 
tu. Nik esperantza daukat aurre- 
rantzean hobeto moldatuko gare- 
la; izan ere, lehen aipatutako 
proiektuok ere ez digute batere 
lagundu gure harremanean”.

GERTU GAE, ORDEZKARIOFIZIAL BARIK
Juan Antonio Iturbek honako 
hitzokin hasi du bere balorazioa: 
“Udal honena ez da egoera demo- 
kratikoa; 437 boto em aileren 
ordezkaritzarik ez dago”. Hala

ere, batzorde guztietan lanean 
dihardutela azaldu digu Iturbek. 
Plenoetan ere parte hartzen dute, 
euren iritziak emanez. Zera gai- 
neratu digu: “Gauzak aldatzeko 
borondatea dagoela hainbeste 
entzuten gablltzan honetan, herri 
mailan ez dugu horrelakorik ikus
ten. Herri maüatik hasi beharko 
genuke gatazkak konpontzen”.

Udal (jobemuaren kudeake- 
taren eta Udalak egin dituenen 
gainean, berriz, horrelaxe hasi du 
Iturbek bi urteotako balorazioa: 
“Erabaki oker batekin hasi zuen 
Udalak agintaldia; Izartu I pro
graman ez zuen laguntzarik jaso 
eta errekurtsoa aurkeztu zuen

''Ikusi dugu denon 
iritziak kontuan 

hartu beharrekoak 
direla eta proiektu 

berriak egin ditugu”

JOSE ANGEL ZABALO/ EAJ-EA

“Udalak ez du ideia 
argirik izan eta oso 
entzungor egon da 

alegazio eta iritzim
aurrean

JUAN ANTONIO ITU RBE/ GERTU GAE

"Proiektuak onak 
ziren, baina, 500 

herritarren 
sinadurekpisu 
handia dute”

PACO m o r c i l l o /  p s e -e e

Udalak. Oraingo Udalak, sç 
tuan erabaki zuen errekurtsok 
kentzea, promesa politiioljatoe 
truke. Horrek kalte ekonoil; 
handia ekarri zion Udalari".

Bestalde, proiektuengak 
berba egin digu: “Udal Gobœ 

hau noraezean ibili da, 20Wi 
u rtarrilean  aurkeztu zitete 
hainbat proiektu eta ordüú 
aldaketa ugari egin ditun: 
Herri mailan erantzun haÉ 
izan dute, gainera, proieb; 
horiek. Nik eskertu naliinü 
proiektuon aurka borrokanp 
dun dutenei; eurei esker, ll-| 
lak ikusi du astakeria huram 
zutela aurrera eraman”. to 
talde, azkeneko proiektuen?;: 
neko informazio nahikoaezdi' 
kaia eta iritzirik ezin duelaeM 
adierazi digu Juan Antonlot 

Laburbüduz: “Ez da ideiaaii:- 
rik egon, gauzak zehaztekoE 
tasuna erakutsi dute eta entzic 
gor azaldu dira alegazioen,r| 
tzien eta oposizioaren auiteai 

Errekaren proiektuaren li
nean, berriz, zera adierazi#̂  
“Azkenean, aurrera egin du, te 
na, hankamotz geratu da proiti 
tu hori, besteak beste, plazaki»- 
rr i handiagoak behar dituelat| 
bere funtzionaltasuna izateko 

Haurreskolaren proiektuaßj 
aipatu digu: oso positibotiatMì

PSE-EE, HIRIGINnABEN GAIKEW
Esan bezala, Elvira Kortaja® 
zinegotziarekin berba egitê'* 
lortu ez dugunez, Paco More 
alderdikidearekin egon P 
Hirigintzako proiektuenga®̂  
berba egin dugu berarekin. , 

“Guri positiboak irudî i 
zitzaizkigun proiektuak; B« ̂  
Auzoan 50 etxebizitza ê  |
Sagastin K ultura etxea età .
Hórrela, Beheko A uzoa^i
tikokilotutageratzenzelak' ;

zen, herritar asko 
borren aurka; 5 0 0 ^^ ;^
sinadurekpisu handiadutê
dudiguMorcillok.

Bestalde, askotan, . 
keriek pisu
dutelakritikatudu.Pr

aurkezten d i r e n e ^ -
na lortu arte eztabaid
ko liratekeela adie 
bukatzeko.
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JOSU TORNAY/MATZ-ERREKAKO ate  AUTOMATIKOEN NEGOZIOKO ZUZENDARIA

“Ate automatikoena izan da urteotan 
gehien hazi den enpresako negozioa”

Matz-Errekako ate auto- 
matikoen negozioak 
indar handia hartu du 
urteotan. Hórrela, lan- 

tegia txiki geratu zaie eta berria 
egin dute Bergarako San Joan 
auzoan. Hü honetan bertan hasi
ko dira hantxe lanean.

Zer egingo duzue Bergarako 
lantegi berrian?

Ate automatikoen negozio 
osoaeramango dugu bara. Ekain 
amaierarako han lanean bastea 
espero dugu. Hogei bat langile 
joango gara; denera, 30 langilek 
dihardugu negozio honetan, bai
na, horietako hamar batek Esta
túan ditugun delegazioetan lan 
egiten dute.

Zenbat n e g o z i o  d i t u  
enpresak?

Lau: plastikoena, finkapen 
eleraentuena, ate automatikoe
na eta automatismoena. Azken 
hori da enpresako negozio han- 
diena. Gurea, berriz, txikiena.

Zuek produktua osorik sal- 
tzen duzue, ezta?

Oinezkoendako ate automa- 
tikoak saltzen ditugu; atea bera 
eta mekanismoa, dena saltzen 
dugu. Prozesu osoa kontrolatzen 
saiatzen gara.

Ze bezero dituzue?
Gure bezero nagusiak dira 

enpresa eraikitzaileak, Estatu 
mailakoak, batez ere. Esporta- 
zioan izugarri egin dugu gora. 
Momentu honetan %10 esporta- 
tzen dugu;' orain déla bi u rte ,. 
berriz, %3. Portugaleko delega- 
zioan ere jendea daukagu eta 
Europan eta beste  zonalde 
batzuetan ere (Aljerian, esate- 
rako) banatzaileak ditugu. Mexi- 
kon ere saltzen dugu, hango lan- 
tegiaren bitartez. Nik argi dau- 
kat negozio honen etorkizuna 
esportazioan dagoela.

Ondo doa, hortaz, negozioa.
Bai, bai; azkeneko urteotan 

negozio hau izan da gehien hazi 
dena. Aurten iaz baino%40 gehia
go saltzen gabütza. Nik uste dut

“Nik argi daukat 
negozio honen 

etorkizuna 
esportazioan 

dagoela”

beste hiruzpalau urtean hazkun- 
de handia izango dugula. Orain 
dela sei urte hasi ginen ate auto- 
matikoekin automatismoen nego- 
zioaren barruan, lau la i^ e ;  gaur 
egun, Estatuko hirugarrenak 
gara salmentetan, eta Portugalen 
ere onenen artean gaude. Atze- 
rrian lan handia dugu egiteko.

“Orain dela sei urte 
hasi ginen ate 

automatikoekin, eta 
gaur, Estatuko 

hirugarrenak gara^’

Zergatik joan behar izan 
duzue herritik  kanpora?

Egia esan, guk nahiago 
genuen Antzuolan geratzea, 
baina, lantegi b erria  egitea 
erabaki genuenean, duela hiru 
u rte , au k era  egokiena zen. 
Azkenean Bergarara etorri gara 
san Joan auzora.

UBÜR_ _ _ _ _ _ _ _ _ _

San Joan bezperako ospakizunak izango 
ditugu datorren eguenean, Herriko Piazan
Urteroko ohiturari jarraituz, hainbat ospakizun izango ditugu San 
Joan bezperan, Herriko Piazan. Batetik, arbola jasoko dute; ondo
ren, herriko dantzarien saioa izango dugu, eta azkenik, balkoi eta 
leihoetako lore ederren lehiaketako sariak banatuko dituzte. 
Gero, domekan, Uzarraga auzoan ospatuko dute San Joan eguna.

Antzuola Kirol Elkarteak aipamen bereziak 
egin dizkie bost taldeetako hamar kideri
Bost fútbol taldeek denboraldi bukaera ospatu zuten, afari bate- 
kin. AKEko arduradunek hamar kideri aipamen berezia egin zie- 
ten; bona hemen: Deiane Zubikarai eta Itsaso Azkargorta; Gotzon 
Zabalo eta leltsu Mendizabal (erregionalak); Unai Madariaga eta 
Iñaki Arbulu (gazteak); Xabier Arbulu eta Manex Manzisidor (kade- 
teak); eta Julian Ramirez de Okariz eta Jon Iturbe (infantilak).

Debarroko txapelketan, ñnalerdietarako 
sailkatu da kadete mailako hirukotea
Aitor Mendizabalek, Asier Longaresek eta Aitzol Iturbek dihar- 
dute Debarroko Txapelketan, kadete mailan. Ondo jardun dute 
txapelketan eta ñnalerdietarako saükatzea lortu dute. H ^a ere, 
aurreko asteburuan, etxean, galdu egin zuten Eibarren aurka (19- 
22). Baita n ^ s i e k  ere, 10 eta 22 egin zuten eibartarren aurka.

Ikasturte amaieran, irteera ugari
Eskolako umeek ikasturte amaierako hainbat irteera egin dituz
te: txikienak Gorlan egon ziren; hiru eta lau urtekoak, berriz, 
Añorgako Txiki Park-en eta Larraitzen (argazkian); 5,6 eta 7 
urtekoak, berriz, Zumarragan; 3., 4. eta 5. mailakoak kostal- 
dera joan dira, ete n ^ s ie n a k ,  berriz, Mendizorrotzara Joan
go dira datorren astelehenean./A.I.
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